
Zápisnica č. 3/2021 

zo zasadnutia Predstavenstva OPK Čadca, dňa 08. 07. 2021 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program rokovania: 

1. Zahájenie 

2. Prehodnotenie doterajšej činnosti Predstavenstva a odborných komisií OPK,   

     kontrola plnenia úloh 

3. Prerokovanie plánu činnosti na rok 2021 

4. Diskusia a rôzne 

5. Záver  

K bodu 1 / 

Zasadnutie predstavenstva OPK Čadca otvoril a viedol predseda organizácie JUDr. Milan 

Krčmárik, privítal prítomných predsedov komisií, oboznámil ich s programom zasadnutia. 

Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený.  

K bodu 2/ 

Predseda OPK Čadca spolu s predsedami jednotlivých odborných komisií prerokovali činnosť 

predstavenstva od uplynulého zasadnutia. Predseda skonštatoval, že úlohy z posledného 

zasadnutia P-OPK sú splnené – zakúpené notebooky v počte 10 ks sú uložené v kancelárii OPK, 

otázka funkčnosti internetu v zasadačke taktiež vyriešená- pripojené firmou Sl. Telekom.  

Predseda informoval o konaní Snemu SPK (26.6.2021), v krátkosti zhrnul aktuálny stav na úseku 

poľovníckej legislatívy (zákon o poľovníctve, zákon o zbraniach a strelive, zákon o ochrane 

prírody a krajiny, vyhláška k zákonu o životnom prostredí..), bližšie info v zápisnici zo Snemu 

SPK (k nahliadnutiu v kancelárii). Plánovaná CVPP 2021 sa presúva na rok 2022, v roku 2021 sa 

uskutoční svetová výstava v Budapešti. Predseda sa na sneme dotazoval o ďalšie pokyny ohľadom 

fungovania účtovníctva v OPK.  

Prijaté uznesenia na Sneme SPK  ( prijaté do konania XI. Snemu SPK v roku 2022) : 

1. určenie jednotnej ceny za kurz z poľovníctva- príprava uchádzačov o poľovný lístok : 600 € / 

osoba/ kurz, +/- 10% z ceny kurzu si určí príslušná OPK ( z tejto sumy podpora mediálneho fondu 

60 €/ osoba, 40 € / SPK).  

2. zrušenie bodu č. 4 b) v Metodickom pokyne SPK pre organizátorov skúšok pre uchádzačov 

o prvý poľovný lístok ( viazanosť na trvalý pobyt uchádzača) .  

3. vydanie PL pre cudzincov – zmena poplatku nasledovne :  

Týždenný PL- 100 €, mesačný PL 200 €, ročný PL- 400 €, 5-ročný PL- 800 €, 10-ročný PL- 1600 

€, PL nad 62 rokov – 2 000 €.  

K bodu 3/  

Prerokovanie plánu práce odb. komisií na rok 2021 :  

Osvetová komisia :  

Predseda OK ospravedlnil svoju neúčasť na zasadnutí. Predseda OPK sa informoval 

o podmienkach informovania hromadných podujatí a dospel k záveru, že úrad verejného 

zdravotníctva momentálne neodporúča organizovať hromadné podujatia, na ktorých nie je presne 

stanovený počet účastníkov ( bez vstupeniek), kde možno zaradiť i Deň sv. Huberta. Z tohto 

dôvodu navrhuje úplné zrušenie organizácie Dňa sv. Huberta pre rok 2021.  

 



Strelecká komisia :  

Predseda, JUDr. Kristek, informoval o zrušení plánovaného preteku regionálne majstrovstvá 

z dôvodu nízkeho záujmu o podujatie zo strany strelcov. Verí, že podujatie CS 150 ( termín : 

31.07.2021) sa uskutoční podľa plánu, zároveň vyzval členov predstavenstva k účasti a oslovenie 

členov v jednotlivých PZ/PS. Tiež je potrebné zorganizovať kontrolné streľby PZ/PS 

a nezaradených, ktorí sa KS majú zúčastniť v roku 2021. V dňoch 3.-4.7. 2021 bola 

zorganizovaná strelecká príprava kandidátov kurzu CA/2020/1,2  na strelnici Zákopčie. 

Navrhuje zorganizovať streleckú prípravu i pre kandidátov kurzu CA/2021/1, pokiaľ nám to 

epidemiologická situácia a opatrenia dovolia.  

Podpredseda, L. Kozub :  

Kandidátom kurzu CA/2020/1 končí 13.7.2021 praktická príprava, z čoho vyplýva potreba 

zorganizovať záverečné skúšky poľovníckeho kurzu v blízkej dobe, najlepšie v mesiaci august. 

Kurzu CA/2020/2 praktická časť končí 19.10.2021. Prikláňa sa k návrhu JUDr. Kristeka 

o organizácii streleckej prípravy kandidátov kurzu CA/2021/1  v tomto roku. Vyzdvihol rýchle 

zabezpečenie notebookov a zapojenie internetu pre organizáciu skúšok v kancelárii OPK.  

Poľovnícka komisia :  

Pán L. Chreno, predseda PK, tiež vyzdvihol promptnosť zabezpečenia vybavenia k organizácii 

záverečných skúšok. Poľovnícka komisia po CHPT neorganizovala nijaké podujatie, bol však už 

tradične vydaný katalóg CHPT, s čím je predseda PK veľmi spokojný, najmä z hľadiska 

nenarušenia evidencie, štatistík i napriek pandemickej situácii. Väčšina PZ/PS si k dnešnému 

dňu svoje počty katalógov vyzdvihla.  

ODS : 

Predseda ODS svoju neúčasť na zasadnutí ospravedlnil. Predseda OPK Čadca oboznámil členov 

predstavenstva o prejednávaných prípadoch ODS a ich následných rozhodnutiach ODS.  

K bodu 4/ 

Vedúca kancelárie :  

Návrh o vykonaní náhradného termínu pre kandidátov kurzu CA/2021/1, ktorí ospravedlnili 

svoju neúčasť na riadnych termínoch  teoretickej prípravy a majú záujem zúčastniť sa 

náhradného termínu. Navrhuje vyjsť im v ústrety na základe ich solídneho jednania.  

Predseda OPK a členovia predstavenstva odsúhlasili tento návrh.  

 

K bodu 5/  

Predseda OPK Čadca  v závere poďakoval prítomným za účasť a pripomienky a ukončil 

zasadnutie 

 

 

Zápisnicu zapisovala: Ing. Daniela Gáliková  

       

    

                                                                            JUDr. Milan Krčmárik  

                                                                                              predseda OPK Čadca   


